
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.22.1.2019 

Protokół Nr 31/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 23 maja 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:05 zakończenie o godz. 11:40 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Alfred Rzegocki 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Wojciech Chodorek  

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

 Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik  

 Główny specjalista w Wydziale PKZ Lila Wojciak 

 Inspektor ds. zarządzania kryzysowego Kamil Kuśmider 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem budynku użytkowego 

oraz placu przy Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodku Dokształcenia i Doskonalenia 

Zawodowego w Stalowej Woli. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej, drogi położonej na działkach o nr ew. 103/16, 102/137, 102/610 

położonych w obrębie 0006 HSW Lasy Państwowe w Gminie Stalowa Wola. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, 

usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 



 
 

6. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego 

nr 2 w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zadania pn. „Wycieczka ekologiczno – 

rekreacyjna do Kacwina (Pieniny) dla uczniów klas 4 – 5. 

7. Wniosek Stowarzyszenia Wspierania Aktywności lokalnej Turbi „Pomocna Dłoń”, w sprawie 

dofinansowania zadania pn. „Beskid Sądecki – krajobraz chroniony”. 

8. Wniosek Polskiego Klubu Ekologicznego „Przyjaciele Ziemi” w Stalowej Woli, z prośbą 

o objęcie patronatem akcji pt. „Nasze miasto bez smogu i hałasu” oraz wsparcie finansowe. 

9. Przyjęcie „Informacji dotyczącej arkuszy organizacji szkół i placówek na rok szkolny 

2019/2020”. 

10. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski 

o przyznanie stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski 

i studentów za znaczące osiągnięcia. 

11. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia „Pokój i Dobro” w sprawie wsparcia finansowego „Pikniku 

Kapucyńskiego”. 

12. Wniosek Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Zaklikowie w sprawie przeniesienia 

niewykorzystanych środków finansowych. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok.  

14. Przyjęcie protokołów: 

 29/2019 z dnia 09 maja 2019 r. 

 30/2019 z dnia 16 maja 2019 r. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys otworzył 31. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujące - 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  



 
 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem budynku 

użytkowego oraz placu przy Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodku 

Dokształcenia i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach omówiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem budynku użytkowego oraz placu przy 

Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodku Dokształcenia i Doskonalenia Zawodowego 

w Stalowej Woli dla Wacława Ochoty, Prywatnego Ośrodka Szkolenia Kierowców „WIRAŻ”, 

na okres od 01.06.2019 r. do 30.06.2019 r. w celu prowadzenia praktycznego szkolenia 

kierowców w ramach nauki jazdy. Odpłatność w wysokości 747,97 zł netto miesięcznie. 

Wicestarosta zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu. Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 31/161/2019 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem budynku użytkowego oraz placu przy Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodku 

Dokształcenia i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej, drogi położonej na działkach o nr ew. 103/16, 102/137, 

102/610 położonych w obrębie 0006 HSW Lasy Państwowe w Gminie Stalowa Wola. 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach. 

Naczelnik powiedziała, że Prezydent Miasta Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu 

z wnioskiem o wyrażenie opinii dotyczącej zamiaru pozbawienia kategorii oraz wyłączenia 

z użytkowania drogi gminnej Nr G 100 875R – ul. Ignacego Mościckiego, zlokalizowanej 

na terenie gminy Stalowa Wola, położonej na działkach o nr ew. 103/16, 102/137, oraz części 

działki 102/610 w obrębie 0006 HSW Lasy Państwowe, zgodnie z załącznikiem graficznym. 

Przedmiotowa droga w stanie obecnym jest użytkowana głównie przez firmę Superior 

Industries Production Poland, będącą właścicielem działek znajdujących się w bezpośrednim 

sąsiedztwie drogi, z jednej strony usytuowanych na całej jej długości, z drugiej strony drogi 

na około 3/5 jej długości. W/w firma dzierżawi też trzy parkingi znajdujące się w pasie 

drogowym w/w drogi gminnej. Naczelnik powiedziała, że pozbawienie kategorii drogi 

gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania wynika z faktu, że przedmiotowa droga jest 

głównie użytkowana przez w/w zakład, który wyraził wolę zakupu części nieruchomości 

obejmującej fragment w/w drogi gminnej. Pozostały odcinek ul. Ignacego Mościckiego 

zapewni obsługę komunikacyjną nieruchomościom sąsiadującym bezpośrednio z drogą. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  



 
 

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 31/162/2019 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

pozbawienia dotychczasowej kategorii drogi gminnej, drogi położonej na działkach o nr ew. 

103/16, 102/137, 102/610 położonych w obrębie 0006 HSW Lasy Państwowe w Gminie Stalowa 

Wola. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest. 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu. Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 31/163/2019 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest. 

 

Ad. 6. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego nr 

2 w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zadania pn. „Wycieczka ekologiczno – 

rekreacyjna do Kacwina (Pieniny) dla uczniów klas 4 – 5. 

 Wniosek omówił Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan. Wicestarosta 

zaproponował, aby przyznać kwotę 2400 zł z przeznaczeniem na zakup usługi transportowej. 

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionej 

propozycji. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

 Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami 

Mistrzostwa Sportowego nr 2 w Stalowej Woli i wyraził zgodę na przyznanie kwoty 2400 zł 

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Wycieczka ekologiczno – rekreacyjna do Kacwina 

(Pieniny) dla uczniów klas 4 – 5. 

 

Ad. 7. Wniosek Stowarzyszenia Wspierania Aktywności lokalnej Turbi „Pomocna Dłoń”, 

w sprawie dofinansowania zadania pn. „Beskid Sądecki – krajobraz chroniony”. 

Wniosek omówił Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan. Wicestarosta 

zaproponował, aby przyznać kwotę 2500 zł z przeznaczeniem na zakup usługi transportowej. 



 
 

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionej 

propozycji. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Polskiego Klubu Ekologicznego „Przyjaciele 

Ziemi” w Stalowej Woli, i postanowił objąć patronatem akcję pt. „Nasze miasto bez smogu 

i hałasu” oraz przyznać kwotę 400 zł na częściowe pokrycie kosztów wydruku kolorowanki 

„Dbajmy o nasze środowisko”. 

 

Ad. 8. Wniosek Polskiego Klubu Ekologicznego „Przyjaciele Ziemi” w Stalowej Woli, z prośbą 

o objęcie patronatem akcji pt. „Nasze miasto bez smogu i hałasu” oraz wsparcie 

finansowe. 

 Wniosek omówił Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan. Kierownik powiedział, 

że założeniem organizatora akcji jest dotarcie do jak największej grupy dzieci 

przedszkolnych w wieku 5-6 lat mieszkających na terenie powiatu stalowowolskiego 

i zaszczepienie w nich pozytywnych nawyków proekologicznych. Kolorowanka zawiera 

treści związane z propagowaniem właściwych postaw i dobrych praktyk edukacji 

ekologicznej, ochrony środowiska naturalnego oraz zrównoważonego rozwoju. Będzie ona 

przekazywana beneficjentom zadania bezpłatnie jako elementarz podstawowych zachowań 

godnych naśladowania. Termin realizacji zadania: 01.06.2019 – 30.09.2019 r. Kierownik 

dodał również, że na kolorowance będzie umieszczony herb powiatu, jako jednego 

ze sponsorów. Kierownik zaproponował, aby pozytywnie rozpatrzyć wniosek i przychylić się 

do przekazania wnioskowanej kwoty 400 zł z przenaczeniem na wydruk kolorowanki 

„Dbajmy o środowisko” oraz objęcie patrnoantem w/w akcji. Kierownik dodał, że na dzień 

22.05.2019 r. na ww. zadania pozostało 22.500,00 zł. Wicestarosta zapytał, czy członkowie 

Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie. 

 Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Polskiego Klubu Ekologicznego „Przyjaciele 

Ziemi” w Stalowej Woli, i postanowił objąć patronatem akcję pt. „Nasze miasto bez smogu 

i hałasu” oraz przyznać kwotę 400 zł na częściowe pokrycie kosztów wydruku kolorowanki 

„Dbajmy o nasze środowisko”. 

 

Ad. 9. Przyjęcie „Informacji dotyczącej arkuszy organizacji szkół i placówek na rok szkolny 

2019/2020”. 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła informacje odnośnie arkuszy organizacji 

szkół i placówek na rok szkolny 2019/2020. Naczelnik poinformowała o planowanej ilości 



 
 

oddziałów klas pierwszych w szkołach ponadgimnazjalnych, planowanej ilości oddziałów 

ogółem, planowanej ilości uczniów klas pierwszych, planowanej ilości uczniów ogółem 

a także o ilości godzin dla kadry kierowniczej, etatów psychologów, pedagogów, innych 

specjalistów i bibliotekarzy oraz ogólną ilość etatów nauczycieli. Naczelnik dodała 

że w szkołach i placówkach – oprócz ZPO-W – są nauczyciele, którzy zatrudnieni są 

w niepełnym wymiarze. Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi 

lub mają pytania do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta 

zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Informacja dotycząca arkuszy organizacji szkół i placówek na rok szkolny 2019/2020 została 

przyjęta.  

  

Ad. 10. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski 

o przyznanie stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia. 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski o przyznanie stypendiów dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia. Naczelnik 

powiedziała, że do w/w komisji prponuje się osoby w następującym składzie: 

1. Ryszard Andres – Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego, 

2. Janusz Zarzeczny – Przewodniczący Zarządu Powiatu Stalowowolskiego, 

3. Marek Tyza – Przewodniczący Komisji, Edukacji, Kultury, Sportu i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi,  

4. Wojciech Chodorek – Przedstawiciel Radnych z Komisji, Edukacji, Kultury, Sportu 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, 

5. Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 31/164/2019 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji Stypendialnej opiniującej wnioski 

o przyznanie stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski 

i studentów za znaczące osiągnięcia. 

 



 
 

Ad. 11. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia „Pokój i Dobro” w sprawie wsparcia finansowego 

„Pikniku Kapucyńskiego”. 

Główny specjalista w Wydziale PKZ Lila Wojciak przedstawiła wniosek Stowarzyszenia 

Przyjaciół Klasztoru Braci Mniejszych Kapucynów w Stalowej Woli – Rozwadowie „Pokój 

i Dobro” w sprawie wsparcia finansowego „19.Kapucyńskiego Pikniku Charytatywnego”. 

Celem organizowanego Pikniku jest pozyskanie środków finansowych na organizację 

letniego wypoczynku dzieci i młodzieży, gromadzących się przy klasztorze oraz na renowację 

organów i prac remontowych w kapucyńskim kościele. Główny specjalista w Wydziale PKZ 

Lila Wojciak dodała, że przyznana kwota dofinansowania zostałaby przeznaczona 

na ufundowanie nagród dla uczestników zawodów sportowych oraz konkursów, 

organizowanych w czasie trwania Pikniku. Pani Lila Wojciak zaproponowała, aby przychylić 

się do prośby Prezesa i dofinansować przedsięwzięcie w kwocie 1 000,00 złotych, 

z przeznaczeniem wskazanym we wniosku. Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie. 

 Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Wniosek Prezesa Stowarzyszenia „Pokój i Dobro” w sprawie wsparcia finansowego „Pikniku 

Kapucyńskiego” został rozpatrzony pozytywnie. Przyznana kwota dofinansowania – 1000 zł.  

 

Ad. 12. Wniosek Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Zaklikowie w sprawie przeniesienia 

niewykorzystanych środków finansowych. 

Główny specjalista w Wydziale PKZ Lila Wojciak przedstawiła wniosek Dyrektora Gminnego 

Ośrodka Kultury w Zaklikowie z prośbą o wyrażenie zgody na przeznaczenie różnicy 

niewydatkowanej kwoty (1 923,00 zł) na rzecz Zaklikowskiego Festiwalu Folkloru, 

na wsparcie finansowe zaplanowanej w sierpniu tego roku imprezy pn. „IV Spotkania 

z Kulturą–Zaklików 2019”. Powyższa kwota pozostała do zwrotu po rozliczeniu przyznanych 

wcześniej przez Zarząd Powiatu środków finansowych, w wysokości 3 000,00 zł, na pokrycie 

kosztów transportu zespołów artystycznych biorących udział w II edycji Festiwalu Folkloru 

pn. „Z folklorem im do twarzy”, który odbył się 2 maja 2019 roku w Zaklikowie. W związku 

z tym, że Dyrektor GOK w Zaklikowie nie występowała wcześniej o środki na wsparcie 

finansowe imprezy „Spotkania z Kulturą”, Pani Lila Wojciak zaproponowała, aby 

niewykorzystaną kwotę 1 923,00 złotych przeznaczyć na pokrycie kosztów warsztatów 

plastycznych i tanecznych, organizowanych w ramach tego przedsięwzięcia kulturalnego.  

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

wniosku. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

 Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 



 
 

Wniosek Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Zaklikowie w sprawie przeniesienia 

niewykorzystanych środków finansowych został pozytywnie rozpatrzony. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok.  

Projekt uchwały omówiła Iwona Kozioł - główny specjalista w Wydziale BF. Wicestarosta 

zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 31/165/2019 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego 2019 r. 

 

Ad. 14. Przyjęcie protokołów: 

• 29/2019 z dnia 09 maja 2019 r. 

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub mają uwagi 

do przedstawionego protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie za przyjęciem protokołu. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty. 

 

• 30/2019 z dnia 16 maja 2019 r. 

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub mają uwagi 

do przedstawionego protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie za przyjęciem protokołu. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty. 

 

 

Ad. 15. Wolne wnioski. 

Inspektor ds. zarządzania kryyzysowego Kamil Kuśmider poinformował o wprowadzonym 

pogotowiu przeciwpowodziomym na terenie powiatu stalowowolskiego oraz alarmie 

przeciwpowodziowym na terenie gminy Bojanów. Wicestarosta zapytał, w którym miejscu 

sytuacja jest najgorsza? Pan Kamil Kuśmider odpowiedział, że na terenie gminy Bojanów 

w miejscowościach: Przyszów, Stany, Ruda, Kliny. Prowadzone są tam działania ratownicze 

polegające na zabezpieczeniu posesji mieszkańców oraz budowaniu obwałowa na rzece Łęg. 

W akcji uczestniczy ok. 130 strażaków z jednostek OSP z terenu powiatu stalowowolskiego. 

Pan Kamil Kuśmider dodał, że z powiatowego magazynu przeciwpowodziowego wydano 



 
 

ponad 86 tys worków przeciwpowodziowych oraz poczyniono starania w celu pozyskania 

worków z wojewódzkich magazynow powodziowych. W związku z zaistaniała sytuacją 

prowadzony jest całodobowy monitoring przez Powiatowe Centrum Zarządzania 

Kryzysowego na rzece Łęg oraz San. Pan Kamil Kuśmider podkreślił, że jeżeli poziom wody 

na rzece Łęg wzrośnie o więcej niż 9 cm będzie konieczność ewakuowania osób 

z gospodarstw zagrożonych zalaniem.  

 

Ad. 16. Zamknięcie posiedzenia. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


